
Delegat Martin Raguž uputio je pitanje Vijeću ministara BiH i Ministarstvu finansija i 

trezora BiH koje glasi: 

  „Postoji li pripremljen strateški odgovor, odnosno strategija koju su pripremili  

Ministarstvo finansija i trezora BiH i Vijeće ministara BiH s ciljem zaustavljanja ovog 

izrazito negativnog trenda, koji već sada pogubno djeluje prevenstveno na finansijsku 

konsolidaciju BiH, što rezultira kontinuiranim budžetskim deficitima na svim nivoima, 

izrazitim poskupljenjem novca i kamata, skoro potpunim izostankom ozbiljnog investiranja i 

stalnim povećanjem nezaposlenosti?” 

 


